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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 17 november 
2020 20:00 tot 21:55 uur digitaal in Teams       

Voorzitter : René van Splunteren
Commissiegriffier : Anita Mooij
Aanwezige commissieleden: Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Hein 

Korthouwer (CDA), Peter Croux (PvdA), Reinder Pruijt (D66), 
Edith de Jong (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal).

Gasten : Ph Romeyn, ph Opdam, ph Beens, J. Algra (adviseur), P. 
Schouten (adviseur). 

01. Agendavaststelling 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

02. Inspreekrecht 
Er zijn vanavond geen insprekers.

03. Mededelingen 
a. voorzitter
geen
b. portefeuillehouders
Ph Romeyn geeft aan dat het dekkingsplan van de commissie Fysieke Veiligheid en 
Basisvoorzieningen op 7 december in het AB van de Veiligheidsregio wordt behandeld. Op enig 
moment komt dit via de commissie BZ ook naar de raad.
Ph Romeyn meldt dat er binnenkort weer een vergadering van het AB van het RHCA is. Als dit 
geweest is zal de ph hier verslag van doen.  

c. Stand van zaken BUCH
geen
d. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep 
De heer Levie van Heiloo-2000 zegt dat het programma van de BUCH brede 
raadsinformatieavond op 25 november a.s. een redelijk zwaar programma kent. Geeft aan dat de 
afsluiter ‘het groen in beeld’ zeer aan te bevelen is.   

e. Mededelingen commissieleden
De heer Pruijt wil bij punt 08 het onderwerp de afvalstoffenheffing aankaarten. 
 
f. Toezeggingenlijst 
GBH heeft bij vijf toezeggingen een opmerking.

- 2020-06/105: gezien de rapportages heeft GBH behoefte aan nog een 
raadsinformatieavond.

- 2020-05/169: GBH wil eerst afwachten of de commissie Bestuurlijke Zaken (BZ) akkoord is 
met het voorstel alvorens de toezegging als afgehandeld te beschouwen.

- 2020-02/102: GBH wil aan deze toezegging een einddatum hangen die voor het moment 
ligt dat de nieuwe verordening voor ingezetenebelasting goedgekeurd wordt.

- 2019-07/93: GBH wil graag een verhoogd extra controle op de BUCH organisatie nu dit 
juridisch niet via een extra auditcommissie haalbaar is. 

- 2019-04/89: GBH wil geïnformeerd worden over de overleggen van de portefeuillehouders. 
Zou graag zien dat de verslagen van deze overleggen rechtstreeks via de griffie aan de 
raden worden gestuurd.

Ph Romeyn antwoordt op het laatste punt, 2019-04/89, dat de website van regio Alkmaar begin 
volgend jaar geactualiseerd wordt. Ook wordt er een nieuwsbrief over de focuspunten 
samengesteld zodat de raden regelmatig op de hoogte wordt gehouden over de stand van zaken. 
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Ph Romeyn adviseert over toezegging 2020-02/102 als einddatum 2021-Q2 aan te hangen zodat 
er voor de behandeling van de Kadernota 2022 aandacht voor is. 
De griffie past dit aan op de toezeggingenlijst.  

TER ADVISERING

04 Verordening Bedrijveninvesteringszone Stationscentrum Heiloo 2021-2023
Portefeuillehouder Opdam is bij dit agendapunt uitgenodigd. Hij wordt bij dit onderwerp ambtelijk 
ondersteund. 

Voorstel
1. De Verordening Bedrijveninvesteringszone Stationscentrum Heiloo 2021-2023 vast te stellen.

Bespreking commissie
Heiloo-2000 steunt het voorstel van harte. Hamerstuk.
VVD is het zonder meer eens met deze verordening. Het is VVD niet duidelijk waarom de 
ondernemers het niet in eigen beheer kunnen doen en de gemeente is belast met de organisatie 
en de uitvoering. Wil graag tijdens de uitvoering een rapportage van de kosten. 
D66 is akkoord met het voorstel. Hamerstuk.
CDA oppert dat, als dit een succes blijkt te zijn, het ook een voorbeeld voor de ondernemers van 
het winkelcentrum ’t Loo kan zijn. Hamerstuk. 
PvdA staat positief tegenover dit voorstel. Hamerstuk.
GBH wil aankomende dagen gebruiken om een licht op te steken bij de winkeliers in het 
Stationscentrum. Ziet dat een aantal ondernemers niet meedoet en is benieuwd naar de 
onderlinge verhoudingen.
Heiloo Lokaal juicht het initiatief van de winkeliers toe. Hoopt dat dit scheve gezichten voorkomt bij 
de uitvoering van de activiteiten die alle ondernemers binnen het Stationscentrum ten goede 
komen. Is verbaasd dat de kosten voor de draagvlakmeting en voor het innen van de BIZ belasting 
door de gemeente worden gedragen. Is van mening dat de kosten voor het innen van de belasting 
op de ondernemers verhaald kan worden aangezien het initiatief bij de ondernemers ligt.

Ph Opdam licht toe dat de gemeente een faciliterende rol heeft en dat het initiatief bij de 
ondernemers ligt. Geeft aan dat de gemeente het toejuicht dat mensen zich verenigen maar zich 
verder niet met de onderliggende verhoudingen bemoeit. Het betreffen 45 facturen en het bedrag 
wordt op enkele honderden euro’s paar jaar geschat. Omdat het initiatief wordt toegejuicht heeft 
het college besloten van dit marginale bedrag af te zien. Bij een BIZ verordening is een gemeente 
wettelijk verplicht een draagvlakmeting te houden daarom worden de capaciteitskosten niet 
doorberekend. 

Toezeggingen ph Opdam
Ph Opdam zegt toe een indicatie van de kosten voor de draagvlakmeting voor de 
raadsvergadering aan de raad te sturen. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december 2020 als bespreekstuk. GBH wil weten hoeveel draagvlak er op voorhand onder de 
ondernemers is alvorens een oordeel te geven. 
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05 Voortgangsrapportage en zienswijze begrotingswijziging 2020 GR BUCH
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd. Hij wordt bij dit onderwerp ambtelijk 
ondersteund.

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begrotingswijziging 2020 van de 

Gemeenschappelijke regeling Werkorganisatie BUCH en deze met een brief kenbaar te 
maken aan het bestuur van de Werkorganisatie 

Bespreking commissie 
VVD constateert dat de BUCH Werkorganisatie qua inverdieneffecten en doelmatigheid helaas 
nog steeds niet op orde is. Desondanks geeft VVD een positieve zienswijze af. Hamerstuk. 
D66 leest in het rapport ruimte voor verbetering van de organisatie en is heel benieuwd naar de 
opvolging van het rapport van Berenschot. Vreest dat dit wel wat voeten in aarde zal hebben. 
CDA denkt dat als de externe inhuur op termijn afgeschaald wordt, de salarissen op die manier 
getemperd kunnen worden. Hoopt dat bij de evaluatie van het rapport Berenschot er een 
doelstelling over de inhuur wordt gepresenteerd. 
PvdA sluit zich aan bij het verhaal van VVD. Wil een toelichting van de ph over de doorwerking van 
deze begrotingswijzing 2020 voor de jaren 2021 en verder. Mist in de voortgangsrapportage de 
koppeling naar het rapport van Berenschot. Vraagt om een update naar de gemeentelijke 
huisvestingsplannen. 
GBH geeft geen positieve zienswijze af. Vraagt zich af of de BUCH Werkorganisatie op basis van 
de cijfers, los van de corona effecten, wel in lijn is met de afspraken over de drie K’s. 
Heiloo Lokaal constateert dat op basis van de cijfers over ziekteverzuim en de leeftijdsopbouw dat 
het de goede kant op gaat. Hamerstuk. 
Heiloo-2000 verwacht een voorstel van het BUCH bestuur met een uitwerking over het 
commentaar van het RKC rapport. Hamerstuk.

Ph Romeyn spreekt de waardering uit voor al het personeel van de BUCH Werkorganisatie dat 
zich inzet onder de ingewikkelde corona-omstandigheden. Zegt dat het onderzoek van Berenschot 
gedaan is onder de verantwoordelijkheid van de colleges. De voortgang van de organisatie zelf is 
in opdracht gedaan van het BUCH Bestuur. Benadrukt dat de Werkorganisatie weloverwogen 
inhuurt voor projecten of in geval van ziekte of voor een beperkte periode. Zegt over de 
huisvesting dat de raad op 23 oktober j.l. via het weekbericht over de stand van zaken is 
geïnformeerd. Ph vertrouwt erop dat de voortgangsrapportage een zuiver beeld geeft over waar de 
Werkorganisatie op dit moment staat. Ph licht toe dat als één gemeente een taakstelling oplegt 
aan het BUCH bestuur er binnen het bestuur unanimiteit moet bestaan over deze taakstelling 
anders kan de bezuiniging niet gerealiseerd worden.  

Toezeggingen ph Romeyn
- Ph Romeyn zegt toe de zienswijze scherper te formuleren met de aanvulling dat deze 

zienswijze consequenties heeft voor de toekomstige jaren.

Advies commissie 
De fracties van VVD, D66, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal en Heiloo-2000 stemmen in met de positieve 
zienswijze. De fractie van GBH wil het stuk als bespreekstuk op de agenda. 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december 2020 als bespreekstuk. Bespreekpunt is de nieuwe tekst van de brief met de zienswijze. 

06 Tweede financiële tussenrapportage (Firap) 2020
Het college is bij dit agendapunt uitgenodigd. 

Voorstel
1. De 2e financiële tussenrapportage 2020 ter kennisgeving aan te nemen;
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2. In te stemmen met de mutaties van het investeringsschema; 
3. De bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen.

Bespreking commissie 
De commissie is het er in het algemeen over eens dat het een heldere rapportage is. 
D66 is het eens met de financiële wijziging. Hamerstuk. 
CDA zou volgend jaar de tweede Firap graag voor de behandeling van de Programmabegroting 
ontvangen. Hamerstuk. 
PvdA ziet geen aanleiding waarom de bijstelling van de raming leges niet al bij de eerste Firap is 
meegenomen. 
GBH houdt een pleidooi om in de toekomst wat voorzichtiger te begroten omdat er ieder jaar onder 
de streep uitgekomen wordt. Hamerstuk. 
Heiloo Lokaal vindt de belastingcapaciteit een aandachtspunt voor de toekomst. Hamerstuk.
Heiloo-2000 denkt dat er in Heiloo altijd realistisch begroot wordt. Hamerstuk. 
VVD is blij met de conclusie van de VNG om het Sociaal Domein structureel te bekostigen. 

Ph Romeyn geeft over de herijking van het gemeentefonds aan dat de verwachting is dat er niet 
eerder dan in de septembercirculaire 2021 iets over gemeld wordt. De herverdelingseffecten 
worden op z’n vroegst 2022 maar waarschijnlijk pas in 2023 verwerkt. Geeft aan dat het qua 
tijdspad onmogelijk is om de Tweede Firap al voor de begrotingsbehandeling in de commissie te 
behandelen. Ph denkt niet dat er ieder jaar onder de streep uitgekomen wordt en geeft aan dat 
Heiloo nog steeds een algemene reserve heeft. Legt de opmerking van Heiloo Lokaal over de 
belastingcapaciteit terug bij de raad en zegt dat dit een bewuste politieke keuze is. 

Toezeggingen ph Romeyn
- Ph Romeyn zegt toe uit te zoeken hoe de bijstelling van de legesraming in de P&C cyclus 

opgenomen is. 
- Ph Romeyn komt terug op de timing van het toesturen van de Tweede Firap aan de raad. 
- Ph Romeyn haalt in de Tweede Firap onder Programma 1, punt 5 de zin ‘te bepalen door 

de burgemeester’ weg en stuurt voor de raadsvergadering een aangepaste Tweede Firap 
aan de raad. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december 2020 als hamerstuk.

07. Vergaderschema 2021
Voorstel
1. Vaststellen vergaderschema gemeenteraad Heiloo 2021 

Heiloo Lokaal mist op de eerste woensdag in februari een regioavond en vraagt of waarom deze 
avond niet ingepland staat. Ziet twee keer een vergadering op donderdagavond gepland en vraagt 
of deze twee avonden een speciaal doel hebben.  

Toezeggingen griffie 
De griffie komt terug op de twee vragen van Heiloo Lokaal.
De griffie verzorgt een geprint exemplaar voor de raads- en commissieleden.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december 2020 als bespreekstuk. GBH is tegen het nieuwe vergadermodel en wil tijdens de 
raadsvergadering een stemverklaring afleggen. 
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08. Informatie-uitwisseling commissieleden 
D66 doet een oproep aan het college om de communicatie rondom de afvalstoffenheffing te 
verbeteren en de financiële consequenties meer onder de aandacht van de inwoners te brengen. 
PvdA zou graag een korte notitie met een uitleg krijgen hoe de verwerking van variabele tarieven 
begrotingstechnisch uitpakt. 

Toezeggingen ph Opdam
Ph Opdam zegt toe het verschil tussen het vaste en het variabele tarief nog eens extra via de 
Uitkijkpost onder de aandacht te brengen. Neemt het financiële effect van acht of meer keer de 
bak aanbieden hierin mee.
Ph Opdam zegt toe de commissie schriftelijk te informeren hoe de tarieven in de begroting worden 
verwerkt. 

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit bestand is te beluisteren via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende vergaderdatum. 

Voor meer informatie over deze terugkoppeling kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente Heiloo: 
telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

